雙夾機械式虎鉗 DOUBLE-LOCK MECHANICAL VISE

150-9001:2015

高 High 強度strength. 高 High 精度 accuracy.

特性:

NT

- ▶ 特殊裝置設計,在同一時間夾持大小不同的兩個工件。
- ▶ 中心固定塊可拆卸用以夾持較大工件。
- ▶ 虎鉗本台及鉗口有固定高度,可以水平或垂直使用。
- ▶ 適用於數控加工中心,可同時多台組合使用。
- ▶ 可另外選購軟爪。
- ▶ 特殊角固設計,夾持工件時產生下壓力能有效防止工作上浮,鎖固力極佳。

Features:

- Special device its can clamp two different size of workpiece at the same time.
- >> Take apart fixed block from the vise center so as to clamp larger workpiece.
- >> There are fixed-height of vise body and jaws so that can be used in both the vertical and horizontal position.
- > Apply to small CNC machine center. Serveral vises can be combined and used together. Soft jaws is optional.
- Special angle lock design can prevent workpiece be floated during clamping and machining.
- Thus, it has the best solution in clamping the workpiece.

| | J | + F + | J , | | |
|---|---|-------|-----|----|------|
| E | | | | | |
| * | | | - | | |
| D | | | | -P | 10 G |
| | G | | | | |
| - | 0 | B | | | |
| | | C | | - | H A |
| * | | 0 | | • | |

| MODEL | Α | В | С | D | E | F | G | н | 1 | J | N.W. |
|----------|-----|-----|-----|-----|----|----|-----|----|----|-----|-------|
| VSC-100A | 100 | 310 | 340 | 95 | 45 | 70 | 155 | 23 | 18 | 35 | 35kg |
| VSC-130A | 130 | 410 | 510 | 100 | 50 | 75 | 205 | 23 | 18 | 90 | 43kg |
| VSC-160A | 160 | 490 | 590 | 110 | 55 | 85 | 245 | 23 | 18 | 115 | 65kg |
| VSC-200A | 200 | 565 | 665 | 120 | 60 | 95 | 282 | 23 | 18 | 135 | 105kg |



雙夾機械式虎鉗 DOUBLE-LOCK MECHANICAL VISE

高High 強度strength. 高High 精度accuracy.

特性:

- ▶ 特殊裝置設計,在同一時間夾持大小不同的兩個工件。
- ▶ 中心固定塊可拆卸用以夾持較大工件。
- ▶ 虎鉗本台及鉗口有固定高度,可以水平或垂直使用。
- ▶ 適用於數控加工中心,可同時多台組合使用。
- ▶ 可另外選購軟爪。
- ▶ 特殊角固設計,夾持工件時產生下壓力能有效防止工作上浮,鎖固力極佳。

Features:

- Special device its can clamp two different size of workpiece at the same time.
- > Take apart fixed block from the vise center so as to clamp larger workpiece.
- > There are fixed-height of vise body and jaws so that can be used in both the vertical and horizontal position.
- > Apply to small CNC machine center. Serveral vises can be combined and used together. Soft jaws is optional.
- Special angle lock design can prevent workpiece be floated during clamping and machining.
- Thus, it has the best solution in clamping the workpiece.



| MODEL | Α | В | С | D | Е | F | G | н | 1 | J | К | L | N.W. |
|-----------|-----|-----|-----|-----|----|----|-----|----|----|-----|-----|----|-------|
| VSC-100AA | 100 | 310 | 340 | 95 | 45 | 22 | 155 | 23 | 18 | 90 | 35 | 20 | 35kg |
| VSC-130AA | 130 | 410 | 510 | 100 | 50 | 25 | 205 | 23 | 18 | 150 | 90 | 20 | 43kg |
| VSC-160AA | 160 | 490 | 590 | 110 | 55 | 27 | 245 | 23 | 18 | 180 | 115 | 20 | 65kg |
| VSC-200AA | 200 | 565 | 665 | 120 | 60 | 30 | 282 | 23 | 18 | 210 | 135 | 20 | 105kg |